
بتواند سه مدعی  تیم  باشد یک  قرار  اگر 
استقلال،  یعنی  برتر  لیگ  قهرمانی  اصلی 
ناکام و خودش  را  سپاهان و پرسپولیس 
تیم  آن  کند،  جلوس  قهرمانی  سکوی  بر 
تنها  نه  تیم  این  است.  تراکتور  بی گمان 
چندی پیش دراگان اسکوچیچ کاملاً آگاه از 
احوالات فوتبال ایران را جذب خویش کرد، 
بلکه تا توانست بازیکن خوب و قوی را به 
استخدام خود درآورد. این درحالی است که 
سرمربی اسبق تیم ملی ایران که با این تیم 
سریع ترین صعود به جام جهانی را داشت، 
خوب می داند چطور عمل کند تا مهره های 
جدید فوق بیشترین بازده را داشته باشند.

 
 درس های برگرفته از 

مسابقه با پرسپولیس
تراکتـــور با محســـناتی که برشـــمردیم، در 

هفتـــه دوم لیگ، پرســـپولیس پرمهره اما 
ناهماهنگ را در تبریز کاملاً تحت الشـــعاع 
خـــود قرار داد و با یـــک گل از این حریفش 
پیش افتاد و ســـه- چهار گل مسلم دیگر را 
هم به ســـبب درخشـــش دروازه بان رقیب 
و کم دقتـــی حمله وران خود از دســـت داد 
و در نهایت بـــا گل غافلگیر کننده ای که در 
دقایـــق آخر خورد، پیروزی یـــک - صفر  را با 
تســـاوی یک - یـــک  عوض کرد امـــا نه تنها 
ســـزاوار ایـــن ناکامی نبود، بلکه بر اســـاس 
اتفاقـــات و فرصت های گلزنی خلق شـــده 
اگر برنده می شـــد، جای حیرت نداشت و 
بی عدالتی اش در حق پرســـپولیس شکل 
نگرفتـــه بـــود. چه آن کـــه در هفته ســـوم 
مقابـــل هـــوادار، توانســـت این تیـــم را در 

تهـــران با نتیجـــه 4-0 درهم بکوبد.
 

نوبت دستاورد نوبرانه رسیده است
دو  شـدن  تعطیـل  به دلیـل  اسـکوچیچ 
هفتـه  دیدارهـای  پـی  در  لیـگ  هفتـه ای 
گذشـته وقـت بـه انـدازه کافـی دارد تـا روی 
آن  هماهنگی هـای  و  ح هـا  طر و  تیمـش 
بیش از پیش کار کند و پسـی از بازگشـایی 
لیـگ تیـم آماده تر و کارسـازتری را به میدان 

صـورت،  آن  در  بفرسـتد.  مسـابقات 
تـا  سـرخابی های پایتخـت و سـپاهان 
پایـان فصـل از جانـب آنهـا احسـاس 
خطـر جـدی خواهنـد کـرد و حتـی بـرای 

فکـری  آسـایش  هـم  کم شـمار  دقایقـی 
نخواهنـد داشـت. تیم هـای اسـکوچیچ 

معمـولاً هجومـی و ماجراجـو هسـتند 
بـا طبـع »پرشـورها« هـم کـه  ایـن  و 

دوسـت دارنـد تراکتـور را هجومـی 
و گلـزن بیاینـد، همخوانـی دارد و 

در نتیجـه اگـر محمدرضـا زنوزی 
مالـک متغیر الاحـوال و کم صبـر 

تراکتـور این بـار پـای انتخابـش 
حمایت هـای  دراگان  از  و  بمانـد 

لازم را در درازمـدت صـورت دهـد، ایـن تیـم 
می توانـد یکـی از جدی تریـن یورش هـای 
خـود بـه سـوی عنـوان قهرمانـی لیـگ را بـه 
مرحلـه اجـرا بگـذارد و چـه در ایـن تـلاش 
سـخت موفـق باشـد و چـه نـاکام، بـر گرمـا 
رم  بیسـت و چها لیـگ  ی  بیت هـا ا جذ و 
بیفزایـد. ایـن عنوانـی اسـت کـه تراکتـور در 
به دسـت  هرگـز  حیاتـش  طولانـی  دوران 
نیاورده ولی شـاید امسـال نوبت تحقق این 
دسـتاورد نوبرانـه سـرانجام رسـیده باشـد.

گزارش بازی

 مصاحبه

هوادار صفر-تراکتور 4

 این تراکتور مهارنشدنی
دقیقه 30 امیرحسین حسین زاده با یک استوپ سینه 
خوب توپ را به مهدی هاشم نژاد داد و این بازیکن 
با حرکت پا به توپ و شوت پای چپ زیبا دروازه آرشا 
شکوری را باز کرد. دقیقه 58 ارسال مهدی ترابی به 
محوطه جریمه با کنترل سینه امیرحسین حسین زاده 
به تومیسلاو رسید و شوت او ابتدا به مدافعان پرتعداد 
هوادار خورد اما در برگشت خود این بازیکن با سماجت 
شوت دومش را زد تا تراکتور به گل برسد. دقیقه 75 
حرکت دانیال اسماعیلی فر از سمت راست با پاس او 
به محوطه جریمه همراه شد و امیرحسین حسین زاده 
با چند قدم حرکت یک شوت عالی زد و دروازه هوادار را 
برای بار سوم فرو ریخت. 10 دقیقه بعد ارسال فوق العاده 
پای چپ ریکی آلوز به دهانه دروازه با شوت سرضرب 
چهارم  گل  به  حسین زاده  امیرحسین  فوق العاده  و 

تبدیل شد.
 

مس رفسنجان 3- آلومینیوم اراک یک

به لطف درخشش لک
مسی ها در دقیقه 14 به گل رسیدند، پاس جعفری از خط 
دفاع در میانه زمین به باقری رسید و او هم به سادگی 
عیسی مرادی را پیدا کرد تا این بازیکن در موقعیت تک 
به تک با خلیفه به سادگی گل اول بازی را به ثمر برساند. 
دو دقیقه بعد اراکی ها گل تساوی را زدند. ارسال قهاری از 
سمت راست با ضربه سر خوب کاظمیان دروازه لک را 
باز کرد. دقیقه 64 ضربه سرضرب عیسی مرادی توسط 
خلیفه مهار شد اما توپ پس از برخورد به انگشتانش 
 90+5 درون دروازه آلومینیوم جا گرفت. در دقیقه 
اشتباه عجیب مدافعان آلومینیوم اراک باعث شد، 
توپ به اسپاهیو برسد و این بازیکن با ضربه ای دقیقه 
برای چهارمین مرتبه دروازه میهمان را باز کرد. دقیقه 36 

حامد لک یک ضربه پنالتی حریف را مهار کرد.
 

خیبر خرم آباد یک- ذوب آهن یک

تساوی 10 هزار نفری
در دقیقه 42 بازی کرنر از جناح راست را قاضی پور روی 
دروازه خیبر ارسال کرد اما ضربه سر بازیکن ذوب آهن را 
دروازه بان خیبر به خوبی با کف دست راست راهی کرنر 
کرد. در ادامه و بعد از ارسال کرنر، توپ درون محوطه 
بین بازیکنان دو تیم ردوبدل شد و مدافعین خیبر در 
دفع توپ ناموفق بودند تا حسن شوشتری با یک ضربه 
پای چپ سنگین دروازه خیبر را باز کند. میزبان در 
دقیقه 78 گل تساوی را زد. ارسال بلند روی تیر دورتر 
فرود آمد و بازیکن خیبر توپ را با سر روی خط محوطه 
پنج ونیم متر به بولی رساند. او با ضربه پای چپ توپ 
را راهی دروازه کرد اما توپ به تیر افقی برخورد کرد و 
برگشت داده شد اما در برگشت دوباره مقابل کوین 
بولی قرار گرفت. او این بار قدر این موقعیت را دانست 
و دروازه را باز کرد تا بازی در حضور 10 هزار هوادار خیبر 

به تساوی کشیده شود.

ادعای گلزن استقلال خوزستان

برایم مثل یک رؤیا بود
تیوی بیفوما مهاجم تیم استقلال خوزستان تک گل 
پیروزی بخش تیمش مقابل استقلال تهران را زد، گفت: 
»بازی خوب و سختی بود، تیم ما به خصوص در نیمه 
اول، خیلی خوب بازی کرد. لحظات سختی داشتیم 
چون استقلال حمله می کرد و این در فوتبال طبیعی 
است. انتظار گلزنی در این بازی را نداشتم و برایم مثل 
یک رؤیا بود، بابت این گل از کل تیم تشکر می کنم. 
خیلی خوشحالم چون اولین برد تیم در لیگ بود، 
این برد برای هواداران و من خیلی مهم بود.« او درباره 
آینده تیمش این طور می گوید: »مرحله به مرحله جلو 
می رویم، تیم خیلی خوب بود و خوب بازی کرد. باید 

بیشتر کار کنیم و بازی به بازی پیش برویم.«

محرومیت بازیکن جوان استقلال خوزستان
یکی از حملات استقلال خوزستان منجر به کرنر شد 
تا ابوالفضل کوهی شادی به سبک گتوزو را مقابل 
هواداران استقلال تهران با دو دست انجام بدهد. 
پس از این رفتار کوهی، بلافاصله رامین رضاییان با او 
درگیری فیزیکی پیدا کرد و چند دقیقه بعد در حالی 
که هواداران آن بخش استادیوم درحال پرتاب کردن 
انواع و اقسام بطری و اشیا به زمین چمن بودند یکی 
از هواداران را هم وارد چمن شد تا خودش از خجالت 
بازیکن استقلال خوزستان که استقلالی ها را تحریک 
کرده بود در بیاید. این حواشی چند دقیقه ای ادامه 
داشت و سبب شد کمیته انضباطی واکنش نشان 
داده و آنها این بازیکن را تا اطلاع ثانوی از حضور در 

مسابقات محروم کنند. 

عذرخواهی پسندیده از رضاییان
سبحان پسندیده مدافع استقلال خوزستان درباره 
»رضاییان  می گوید:  رضاییان  رامین  با  درگیری اش 
می تواند برای من جوان تر الگو باشد. اگر برخوردی پیش 
آمد، از ایشان عذرخواهی می کنم. به هر حال فوتبال 
است و من یک لحظه دیدم ایشان بالای سر من است 
و یک جوری نگاه می کند. اگر کاری کردم، ناخودآگاه بود. 
همینجا عذرخواهی می کنم. ایشان همشهری و الگوی 
من جوان هستند. فوتبال است و پیش می آید.« او درباره 
پرتاب بطری ها به داخل زمین این طور می گوید: »من به 
شخصه این اتفاقات را نمی پسندم، اما فوتبال با تماشاگر 
قشنگ است و هیجان دارد. خدا را شکر توانستیم سه 

امتیاز را در خوزستان نگه داریم.«
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برش

گزارش یک

وصال روحانـی
روزنامه نگار

چه کسی می تواند سه مدعی اصلی لیگ برتر را سرنگون کند

دراگان در عرش

نویدکیا: لک ما را در بازی نگه داشت بوژوویچ: قدرت ما تا دقیقه 70 بود

رحمتی: اختلاف دو تیم، چهار گل نبود

ل  تبا فو تیم  بی  سرمر یدکیا  نو محرم 
مس رفسنجان درباره پیروزی 3 بر یک 
تیمش مقابل آلومینیوم اراک می گوید: 
بازی خیلی  »همان طور که گفته بودم 
خیلی  را  بازی  بود.  سنگینی  و  سخت 
خوب شروع کردیم و سعی داشتیم، توپ 
را به خوبی به گردش در بیاوریم، ولی 
آلومینیوم ما را خوب آنالیز کرده بود و 
سعی داشت در نقاطی از زمین ما را پرس 
کند. آلومینیوم خیلی هم موفق بود و 
توانست در دقایقی از بازی توپ های زیادی 
را در نقاط مختلف زمین از ما بگیرد. در 
این مورد در آینده باید مفصل برنامه ریزی 
کنیم تا چنین اتفاقاتی دیگر برای ما نیفتد. 
بازی خیلی جذابی بود و موقعیت های 

زیادی داشتیم. حریف هم موقعیت های 
خوبی در ضدحملات داشت. سیستم 
دفاعی آلومینیوم خیلی خوب هست. آنها 
فضاهای بین هافبک و دفاع خودشان را 
خاطر  به  می کنند.  جمع  خوب  خیلی 
خیلی  زدن  گل  تیم  این  مقابل  همین 
سخت است بویژه اگر بخواهیم از لایه های 
دفاعی اش با بازی منطقی عبور کنیم.« او 
با اشاره به درخشش دروزاه بانش می گوید: 
»تا جایی که می توانستیم سعی کردیم روی 
ارسال های بلند حریف، توپ های سوم را 
برای خودمان کنیم. با اینکه گل مساوی 
پنالتی  یک  لک  حامد  اما  خوردیم،  را 
فوق العاده را برای ما گرفت و توانستیم به 

بازی برگردیم.«

میودراگ بوژوویچ سرمربی تیم فوتبال 
اســـتقلال خوزســـتان دربـــاره پیـــروزی 
یک بـــر صفر تیمـــش مقابل اســـتقلال 
می گویـــد: »بـــه بازیکنان اســـتقلال به 
خاطـــر بـــازی درگیرانـــه و جوانمردانـــه 
بـــه  همچنیـــن   . یـــم می گو یـــک  تبر
طرفـــداران خوزســـتانی فوتبـــال، بویژه 
هواداران اســـتقلال خوزســـتان تبریک 
می گویـــم. ما ســـاده به این برد دســـت 
نیافتیـــم. اســـتقلال حریفـــی بســـیار 
ســـخت بود. در نیمه اول بـــازی برابری 
از دو تیـــم دیدیم و شـــاید مالکیت تیم 
استقلال در این نیمه بیشتر از ما بود.« 
او با اشـــاره بـــه توانایی تیمـــش این طور 
می گویـــد: »فرصتـــی از طریـــق کاینـــا 

نونـــس بـــه دســـت آوردیم و اســـتقلال 
هم صاحب موقعیتی شـــد که نمی دانم 
کدام بازیکن، ایـــن فرصت را خلق کرد. 
قـــدرت مـــا در ایـــن مســـابقه تـــا دقیقه 
70 بـــود و از آن دقیقـــه، اســـتقلال به ما 
فشـــار آورد. خوشـــبختانه در یک ضربه 
ایســـتگاهی، گل بســـیار زیبایـــی زدیم و 
خـــدا مانند همیشـــه به ما کمـــک کرد 
تـــا این بـــرد را حفـــظ کنیـــم. بازیکنانی 
بـــه تیم اضافـــه کردیـــم تا به اســـتقلال 
خوزســـتان کمک کننـــد و قـــدرت تیم 
افزایـــش یافـــت. در تمـــام ایـــن مدت، 
بویژه طـــی یک هفتـــه اخیـــر به صورت 
جـــدی کار کردیم تـــا بازیکنـــان را برای 

این مســـابقه آمـــاده کنیم.«

هوادار شکست سنگینی را در خانه مقابل 
تراکتور متحمل شد. سیدمهدی رحمتی 
سرمربی این تیم می گوید: »بازی دو نیمه 
متفاوت داشت. در نیمه اول خیلی خوب 
بازی می کردیم و تراکتور را در دقایقی از 
بازی تحت فشار گذاشته بودیم. شاید اگر 
خوش شانس بودیم، یکی از دو موقعیت 
صددرصد خودمان در نیمه اول را تبدیل 
به گل می کردیم و بازی مساوی می شد. با 
توجه به شروع دیرهنگام تمرینات، در نیمه 
دوم از لحاظ توان بدنی تحلیل رفتیم. ما 
یک روز کمتر از تراکتور استراحت کرده 
بودیم، این موارد بهانه نیست، اتفاقاتی 
است که در فوتبال تأثیرگذار است. یک 
روز تمرین و ریکاوری بیشتر، به تیم جوانی 
چون ما کمک می کند. مقابل این همه 
بازیکن ملی و درجه یک کشورمان توانستیم 

ضربات  روی  کنیم.  خلق  گل  موقعیت 
و  داشتیم  صددرصد  شانس  ایستگاهی 
اختلاف دو تیم، چهار گل نبود. هوادار 
کار زیادی در  مستحق زدن دو گل بود. 
تعطیلات باید انجام بدهیم. ما مرد جنگ 
امیدوارم  بجنگیم.  آمده ایم  و  هستیم 
بهترین اتفاقات را رقم بزنیم.« او در مورد 
کیفیت زمین ورزشگاه شهدای شهر قدس 
این طور می گوید: »ورزشگاه نسبت به دیدار 
هفته اول از شرایط بهتری برخوردار بود و 
رختکن ها بهتر شده بود. برای ما که دم 
از فوتبال حرفه ای می زنیم، خیلی زشت 
خودش  ورزشگاه  در  تیم  یک  به  است 
تیم  به دو  بعد  بازی کند؛  اجازه ندهیم 
پرطرفدار اجازه برگزاری بازی در آن ورزشگاه 
بدون  تیمی  که  است  زشت  بدهیم.  را 

حمایت و هوادار را تحت فشار بگذارید.«
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سپیدرود را هم به لیگ دسته اول می برم

میثاقیان: کنار خط می میرم
جواد رستم زاده / پیرمرد این روزها کنار سپیدرود 
رشت روز و شب ندارد. او که در نوشهر کاری کرد 
کارستان این بار در رشت می خواهد مردمی دیگر 
را دلشاد و با صعود به لیگ دسته اول کارنامه اش 
را درخشان تر کند. میثاقیان درها را روی خودش 
بسته است و چون همیشه در فصل تیم بستن 
تلاش می کند لشکری جنگنده، دونده و برنده را 
مهیا کند. او را در رشت ملاقات می کنیم؛ شهری 
که داشتن یک تیم در لیگ برتر حق مسلم اوست. 
پگاه و سپیدرود رشت مدت هاست از سطح اول 
فوتبال ایران دور افتاده اند و حالا گیلانی ها چشم 
به هنر اکبر دارند تا تیم شان را پله پله بالا بیاورد. 
همین چندی پیش بود که میثاقیان موفق شد 
شهرداری نوشهر را به یگ دسته اول بیاورد و باز 
خ همگان بکشد. در  قدرت خود را در صعودها به ر
یکی از روزهای اول شهریور با او در حوالی میدان 

شهرداری رشت گپ می زنیم.
این روزها تلفن جواب نمی دهید؟

تیم  که  روزهایی  در  است  من  اخلاق  این 
نمی دهم  پاسخ  را  تماس ها  خیلی  می بندم 
تا تمرکزم به  هم نریزد. می خواهم از همین 
اول تمام توانم را برای مهیا کردن تیمی خوب 

به کار ببندم.
کار در رشت خیلی سخت است؟

من همیشه کارهای سخت را انتخاب کرده ام. 
کارنامه مرا ببینید. همه تیم هایی که انتخاب 
یا  نکنند  ط  سقو ستند  ا می خو یا  م  ه ا کرد
می خواستند صعود کنند. من حرفه ای هستم 

و از انجام کارهای سخت نمی ترسم.
سن شما کمی برای این ماجراجویی ها 

بالا نرفته است؟
فوتبال  زمین  خط  کنار  که  می دانم  خودم 

مرز  تا  بارها  سال ها  این  تمام  در  می میرم. 
سکته رفته ام اما شکست نخورده ام. فوتبال 
زندگی من است و من بدون فوتبال و کارهای 

سخت می میرم.
از صعود نوشهر به لیگ دسته اول 

بگویید؟
همیشه  شموشک  مالک  خاطر  به  را  نوشهر 
دوست دارم و خانه خودم می دانم. برای همین 
هم قبول کردم تا در این شهر در لیگ دسته 
دوم بجنگم و دینم را به مردم این شهر ادا کنم. 
صعود سختی بود و اعتراف می کنم خدا در بازی 
پلی آف و ضربات پنالتی خیلی به من کمک کرد 
تا روسفید باشم. در شهرداری نوشهر وقتی کار 
را شروع کردیم، تیم ۲۰۰ تماشاگر هم نداشت 
ولی وقتی صعود کرد، شهر تعطیل شد و همه 

خوشحال بودند.

سپیدرود هم صعود می کند؟
اصلاً برای همین کار من را استخدام کرده اند. 
رشت واقعاً حیف است که در لیگ برتر نماینده 
نداشته باشد. این شهر کلی بازیکن در لیگ برتر 
دارد و سال ها با همین سپیدرود درخشیده 
است. خوشبختانه الان مالکان سپیدرود با 
برنامه درازمدت می خواهند پله پله تیم را به 

سطح اول برگردانند.
دل تان نمی خواهد در لیگ برتر 

مربیگری کنید؟
الان در لیگ  یک و لیگ  ۲ خیلی بیشتر لذت 
می برم. اگر در لیگ برتر باشم و تیمم دهم 
شود، چه فایده ای برای من دارد؟ قهرمان شدن 
و به دست آوردن موفقیت خیلی شیرین است 
و از اینکه هواداران یک تیم را خوشحال کنم، 

لذت می برم.

استقلال  فوتبال  تیم  رحیم پور/   محمدرضا 
در حالی در روز ۲6 شهریورماه و در هفته اول 
رقابت های لیگ نخبگان آسیا باید از الغرافه قطر 
میزبانی کند که هنوز تکلیف ورزشگاه میزبانی این 
دیدار به صورت رسمی مشخص نشده و شنیده 
می شود که باشگاه استقلال قصد دارد ورزشگاه 
شهرقدس را به AFC برای میزبانی معرفی کند.

را  قدس  شهدای  ورزشگاه  استقلال  که  حالا 
برای میزبانی مسابقات آسیایی خود انتخاب 
کرده، سؤال مهم برای خیلی ها این است که 
این استادیوم اصلاً آمادگی میزبانی از چنین 

مسابقات مهمی را دارد؟
پنجشنبه شب تیم هوادار در این ورزشگاه میزبان 
تراکتور تبریز بود و وضعیت شهر قدس به حدی 

آشفته نشان داد که صدای اعتراض اسکوچیچ و 
بیرانوند پس از بازی بلند شد!

علیرضا بیرانوند، دروازه بان تیم تراکتور پس از 
ورود به زمین با حالت کنایه نسبت به شرایط 
میزبان  »اینجا  گفت:  قدس،  شهر  ورزشگاه 
بازی های لیگ نخبگان آسیاست؟« اعتراضات 
پایان  در  و  نشد  ختم  جا  همین  به  بیرانوند 
بازی هم بیرانوند این بار با انتقاد از وضعیت 
نور ورزشگاه گفت: »من که در حال گرم کردن 
بودم، از باکس هجده قدم که وسط زمین را 
می دیدم، احساس می کردم نور بیشتری است. 
من شنیده ام استقلال اینجا را برای میزبانی آسیا 
انتخاب کرده و فکر می کنم در شأن و شخصیت 
استقلال نیست که بیاید اینجا بازی کند. به هر 

حال یک تیم بزرگ با هواداران بزرگ است و 
اینجا برای استقلال خوب نیست. نیاز به یک 
زمین باکیفیت دارند. این زمین و این نور در شأن 

تیم هایی مثل استقلال نیست.«
این در حالی است که فرماندار شهرستان قدس 
یک روز قبل از بازی گفته بود: »با رفع این نواقص 
ن  با میز ن  ا به عنو اً  د مجد س  قد ن  شهرستا
مسابقات لیگ برتر انتخاب شده است.« اما این 
انتقادات نشان داد که ورزشگاه شهر قدس هنوز 
برای رسیدن به استاندار دهای معمول میزبانی 

هنوز خیلی کار ها دارد!
در حال حاضر در ورزشگاه بازسازی سرویس های 
بهداشتی، رختکن، راهروها در حال انجام است 
VAR هم  اتاق  راه اندازی  و برنامه ریزی برای 

انجام و پروژه آغاز شده است. محوطه بیرونی 
استادیوم اما وضعیت مناسبی ندارد و در تصاویر 
منتشر شده از دیدار هوادار و تراکتور، هنوز مقدار 
زیادی مصالح ساختمانی در اطراف ورزشگاه و 
در محل ورودی هواداران وجود دارد که شکل و 

شمایل خوبی را ایجاد نکرده است.
 مسئولان این ورزشگاه برای بهبود شرایط تا اولین 
بازی استقلال در آسیا تنها 17 روز زمان پیش 
رو دارند و سؤال اساسی اینجاست، مسئولان 
استقلال چرا ورزشگاه شهر قدس را به عنوان 
که  حالی  در  هم  آن  کردند،  انتخاب  میزبان 
این ورزشگاه حتی  تا همین چند هفته پیش 
شرایطی میزبانی از استقلال در لیگ برتر را هم 

نداشت؟!

 اسکوچیچ: 
مدعی جدی 

قهرمانی هستیم
دراگان اســـکوچیچ ســـرمربی 
تیـــم فوتبـــال تراکتـــور دربـــاره 
پیروزی 4برصفر تیمش مقابل 
هوادار می گوید: »دوست دارم 
به تیمـــم تبریک بگویـــم، این 
بـــازی را بـــه خوبـــی مدیریـــت 
کردیـــم و در بســـیاری از زمان 
بـــازی فوتبالی روبـــه جلو بازی 
کردیـــم که بســـیار از این بابت 
خوشـــحالم. توانســـتیم بازی 
را بـــا آرامش مدیریـــت کنیم و 
نشـــان دادیـــم که یـــک مدعی 
جـــدی بـــرای قهرمانـــی لیـــگ 
هســـتیم. واقعاً افتخار می کنم 
که هـــواداران تراکتـــور تا اینجا 
آمدنـــد و ما را حمایـــت کردند 
بیـــن  انـــرژی  تبـــادل  یـــک  و 
هـــواداران و اعضای تیم صورت 
گرفـــت. بایـــد بگویم کـــه روی 
چمن ورزشـــگاه )شـــهرقدس( 
که کیفیـــت خوبی نداشـــت، 
بی نظیـــر بودیم.« ســـرمربی 
تیـــم فوتبـــال تراکتـــور درباره 
حضـــور بازیکنـــان تأثیرگذار 
در ترکیـــب تیمش و کســـب 
هفت امتیاز در شروع فصل 
این طـــور می گوید: »کســـب 
هفـــت امتیـــاز در ســـه بازی، 
مورد نظر من نیســـت، بیشتر 
نحوه بازی و فوتبالی که نشان 
می دهیم برای ما مهم اســـت. 
می دانیـــم کـــه فصلـــی طولانی 
در پیـــش داریـــم و نمی توانیم 
بـــازی  چنـــد  بـــه  دلخـــوش 
ابتدایـــی باشـــیم، مـــا لیگـــی 
طولانی در پیش داریم. درباره 
بازیکنـــان خارجی کـــه به تیم 
اضافـــه شـــدند، مـــا خارجی ها 
را با ایـــن هدف به تیـــم اضافه 
کردیم که بـــه ارزش تیم اضافه 
کننـــد و از عملکرد آنها بســـیار 
خوشحال هســـتیم. برای من 
بازیکن ایرانی و خارجی تفاوتی 
نـــدارد و بـــه همـــه آنهـــا با یک 
چشـــم نـــگاه می کنـــم. در تیم 
ما بـــه صورت کلـــی همه خوب 

بـــازی کردند.«

استاندارد دوگانه سازمان لیگ

 بالاخره شهر قدس 
استاندارد است یا نه؟!


